
Wadensjö Byagille
Styrelsemöte, 21/10 2024, 18.00

Närvarande: Cecilia Nordin Persson, Eva Klang, Patrik Friberg, Sofia Qvarnström, Per Magnuson 
och Maria Roos 18.15

1 Cecilia öppnade mötet och Per utsågs till att föra kvällens protokoll.

2 Dagordningen fastställdes utan några tillägg.

3 Förra mötets protokoll godkändes och lades till handlingarna.

4 Rapporter
4 a Kassören redogjorde för föreningens finansiella status. Medlamsavgifterna för 2024 har 

inbringat 19.850 kr. Föreningens saldo, bank + kontanter uppgår till 69.735 kr.
Inga nya medlemmar sedan senaste mötet.
Dags för en påminnelse med inbetalningsavi delas ut till dem som glömt att betala in sin 
avgift. Cissi och Eva formulerar och Per ordnar inbetalningsavi.
Fastighetsdeklaration har kommit från Skatteverket. Ett kryss i ruta att vi är en 
kulturfastighet och deklarationen är klar. Patrik, i egenskap av firmatecknare skriver på 
deklarationen.
Andrea och Michael har ordnat ansiktsmålning och kommer att göra det även vid 
Halloween. Färg mm kvittas med medlemsavgift för 2024 för dem.

4b Inga investeringar gjorda

4c Hemsidan är uppdaterad med nya programmet och även aktiviteten vid Halloween.

4d Byastugans ”to-do”-lista uppdateras kontinuerligt. På tur står att innerfönstren ska 
monteras inför vintern.
Lions efterlyser lampa vid altanen/trädäcket. Eva undersöker och kommer med förslag på 
hur en belysning skulle kunna monteras. Eventuellt skulle Lions kunna sponsra lampan.

4e Inga övriga rapporter.

5 Inga skrivelser, men Eva har blivit uppringd av äldre dam som vill skänka inramad  
tavla/foto på Vadensjö Bageri. Vi är positiva inställda till donationen. Eva sköter kontakten.

6 Genomförda aktiviteter. Vadensjödagen avhandlades vid föregående möte. 
Kommande aktiviteter. Quiz-kväll på fredag, Per har ordnat, men kommer att vara bortrest. 
Eva tar hand om genomförandet. Eventuellt en påminnelse på Facebook (FB).
Halloween och upplysningen av byn läggs upp på FB. 
Julstämningsaktiviteter marknadsförs gemensamt, kransbindning och glöggprovning, på FB.
Glöggprovningspriset är satt till 400 – 450 i programmet. En hög kostnad. Borde kunna 
sättas till självkostnadspris när alla utgifter är klara. Om vi ordnar maten själva torde priset 
kunna bli betydligt lägre. Kommuniceras via FB.
Lucia är ännu inte bestämt. Eva e-postar Karin för att höra om det kan bli någon Luciasång.

7 Övriga frågor. Programmet till våren bör komma ut tidigt. Vårens program planeras vid 
nästa styrelsemöte. Gärna tillsammans med aktivitetsgruppen.



Förslag att göra samtliga i styrelsen till ordinarie ledamöter. Det kräver en ändring av 
stadgarna. Styrelsen arbetar fram en motion till årsmötet. 

8 Nästa styrelsemöte är bestämt till den 18/11 sedan tidigare.

9 Cecilia tackade för ett väl genomfört möte och avslutade mötet.

Protokoll för av Justeras

Per Magnuson Cecilia Nordin Persson (ordf)


